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Beste GroenLinksers, 

De laatste loodjes. Het einde van het politieke jaar is in zicht. Maar dit betekent niet dat we niks gedaan 
hebben, en zeker niet dat we niks te doen hebben! Zoals jullie van ons gewend zijn neemt de fractie jullie 
per onderwerp en per raadslid mee in de afgelopen maanden, er is namelijk ook in twee maanden tijd 
weer genoeg gebeurd. Voor mij staan deze weken in teken van de rekening, het jaarlijkse terugkijken, maar 
vooral ook in teken van de voorjaarsbrief, het vooruit kijken. Op welke manier hebben wij ons het laatste 
jaar hard gemaakt voor een gemeente voor iedereen. Eengroene gemeente waar plek is voor mens, dier 
en natuur en waar iedereen volwaardig kan meedoen en kan zijn. En belangrijker nog, wat kunnen wij nog 
doen om Groningen nog groener, nog roder en nog inclusiever te maken. En ja, de verkiezingen komen 
eraan, maar dat betekent zeker niet dat wij stil gaan zitten.

Over niet stilzitten gesproken. Na de zomer hebben we maar liefst twee verkiezingen op het programma 
staan. Eerst hebben we natuurlijk de landelijke verkiezingen, en dan in maart 2026 ook nog de gemeente-
raadsverkiezingen. En die gemeenteraadsverkiezingen konden weleens historische verkiezingen worden. 
Het barst in onze afdeling van de energie en het gevoel van urgentie om te laten zien dat linkse politiek 
werkt, het barst van de energie om te laten zien dat groene politiek werkt. Wij laten in Groningen al 
decennia zien dat rode politiek en groene politiek niet alleen samen gaan. Wij laten zien dat het elkaar 
versterkt. Er is een alternatief voor rechtse kolderij en voor populisme, dat alternatief is er in Groningen. 
Het moet anders en in Groningen laten we zien dat het anders kan! Ik heb er zin in om hier samen met de 
PvdA mee door te gaan.

CECIEL
Helaas zijn een aantal grote energie-dossiers (groot zonnepark bij Meerstad Noord; uitbreiding van het 
warmtenet; en windenergie bij Roodehaan) die allemaal dit voorjaar besproken zouden worden in de raad, 
uitgesteld naar het najaar. Desalniettemin was er genoeg te doen. Ik heb me ingezet voor het behoud van 
het duurzaamheidsprogramma Groeningen, waarvoor binnen de Regio Groningen Assen geen toekomst 
is. Daarnaast  hebben we de hoofdlijnen voor het warmteprogramma (hoe gaat iedereen van het gas af in 
Groningen?) besproken, en daarbij heb ik een motie ingediend om te onderzoeken of CVs die niet meer 
nodig zijn in het ene huis, via een gemeentelijk initiatief een tweede leven kunnen krijgen in een ander huis 
dat later aan de beurt is voor het warmtenet. Dit ontzorgt mensen in de energietransitie, is daarnaast goed 
voor het hergebruik EN betekent ook werkgelegenheid. Verder is het ook leuk als dingen waar je eerder 
voor gepleit hebt, uiteindelijk gerealiseerd worden: zo was er de feestelijke opening van de nieuwe zwem-
voorziening in het Stadspark, waar ik samen met Peter de initatiefnemer van was - het wordt al direct 
goed gebruikt! Tot slot ga ik binnenkort op zwangerschapsverlof (na de zomer, tot december). Ik maak 
van de gelegenheid gebruik om de verlofregeling voor raadsleden weer aan te kaarten: deze is nodig aan 
modernisering toe! Wetten veranderen kan niet vanuit de gemeenteraad, maar Glimina Chakor helpt als 
woordvoerder BZK om dit landelijk op de agenda te zetten!



ELTE
Wat betreft wonen en Ruimtelijke Ordening had ik de afgelopen periode het voor de verandering best 
rustig, in elk geval wat betreft de stukken die het college opstelde. We hebben wel een debat gehad over 
een vernieuwd plan om in Helpman sociale huurwoningen toe te voegen - dat is een mooie stap op weg 
naar een ongedeelde stad. Gelukkig had dat brede steun in de raad. Verder heb ik ook veel tijd besteed 
aan een hoop andere dingen die ik doe voor de raad, maar nooit zo actief deel. Namens de Klankbord-
groep Omgevingswet organiseerden we een sessie voor alle raadsleden om nog beter te snappen hoe die 
nieuwe Omgevingswet nou werkt. Ook ben ik lid van de Klankbordgroep Rekenkamer, die controleert of 
het college en de raad hun werk goed doen (denk aan de vraag of de doelen van een bepaalde visie 
gehaald zijn). Daar zijn we druk bezig met een evaluatie om te kijken hoe we de rekenkamer nog beter 
haar werk kunnen laten doen. Ook heb ik heel veel meningsvormende sessies mogen voorzitten, wat 
naast nuttig ook erg leuk is om te doen. Dus ondanks dat ik zelf niet zoveel debatten heb gevoerd, heb ik 
zeker niet stilgezeten.

FEMKE
Op het moment van schrijven zijn we allemaal druk met het voorbereiden van de debatten over de 
gemeenterekening. Veiligheid en welzijn zitten daarbij sinds kort gelukkig in één sessie en volgens 
GroenLinks hangen deze portefeuilles nauw met elkaar samen. Ik ben nog steeds veel bezig geweest met 
de veiligheid(sbeleving) in de binnenstad en het uitgaansgebied. Deze ontwikkelingen hebben complexe 
maatschappelijke oorzaken (wooncrisis, veranderend middelengebruik, nasleep coronacrisis) en vragen 
voor GroenLinks dan ook om een integrale aanpak. Ik blijf me hierbij ook altijd uitspreken tegen 
preventief fouilleren omdat dat etnisch profileren in de hand werkt. Bij het debat over sekswerk heb ik me 
hard gemaakt voor het behoud van het aantal ramen en vooral voor de grote groep sekswerkers die niet in 
de raamprostitutie zit maar ook recht heeft op een veilige werkplek. En bij het debat over het coffeeshop-
beleid heb ik er samen andere partijen geregeld dat het mogelijk wordt om, wanneer de coffeeshophouder 
met pensioen gaat, de coffeeshop wel voort te laten zetten door een andere ondernemer. In de 
voedselportefeuille worden sociale doelen op gezondheid, betaalbaarheid en elkaar ontmoeten 
gecombineerd met groen: minder voedselkilometers is ook beter voor natuur, milieu, insecten etc. Ik zie 
gelukkig steeds vaker dat ook boeren en andere ondernemers graag mee willen in deze transitie omdat ze 
zien dat het werkt en hen veel kan opleveren.Tenslotte werd dit voorjaar bekend dat er in Groningen 
mogelijk een “AI fabriek” komt. Een mooie kans voor Europa om minder afhankelijk te worden van 
Amerikaanse techreuzen, maar voor Groningen is het wel belangrijk dat deze faciliteit goed wordt ingepast 
in het landschap en stroomnetwerk.  Ik blijf deze ontwikkeling daarom kritisch volgen.

SOPHIE
De afgelopen tijd heeft voor mij vooral in het teken gestaan van de portefeuille wijkvernieuwing. Dit was 
allereerst in West, waar we een gebiedsessie hebben gehad over wat er allemaal gebeurd in dit deel 
van de gemeente in het kader van de wijkvernieuwing. Vervolgens hebben we een wijkgesprek gehad in 
Vinkhuizen, en mochten we langs bij de Mansouri Gym van Achmed om een kickbox les te volgen. Dit 
was een inspirerend voorbeeld van verbindende initiatieven in de wijk: Achmed creëert hiermee kansen en 
perspectief voor jongeren. Ook in Zuid gebeurd er van alles, waarover ik in gesprek ging met wijkbewoners 
tijdens het wijkgesprek in de Wijert, en kon meemaken tijdens de gebiedssessie Zuid. Dan was er ook nog 
de evaluatie van de proef mondzorg voor minima, wat een typerend voorbeeld is van hoe we in Groningen 
buiten de begane paden wandelen in het armoedebeleid. Met betrekking tot de plannen voor het 
nieuwe muziekcentrum, is het naar voren gekomen dat het initiële plan financieel niet haalbaar is.  Als 
gevolg ligt er nu een voorstel om de Oosterpoort te renoveren, maar wel een grote popzaal achter het 
station te bouwen. Dit is natuurlijk een tegenvaller, en zorgt ervoor dat we moeten heroriënteren. 
Uiteindelijk is het wel fijn dat we vooralsnog een grote investering in cultuur gaan doen. Ten slotte ben ik 
druk bezig geweest met de opzet van “Team Jong”, een nieuw team binnen GroenLinks. Het is nu een 
actief team, en een aantal succesvolle activiteiten later blijkt het een goede manier om meer jongeren bij 
de afdeling te betrekken.

TIM
Afgelopen tijd ben ik druk bezig geweest met uiteenlopende zaken. Zo hebben we het gehad over het 
versterken van de lokale economie en het ondersteunen van de lokale ondernemers in de binnenstad. 
Hierbij hebben we onder andere een motie ingediend om de waarde van lokaal besteed geld ten opzichte 
van geld besteed bij grote ketens te onderzoeken. Daarnaast hebben we een sessie aangevraagd over de 
visie van het college op de ontwikkelingen bij Airport Eelde.



Hierin sprak het college zich duidelijk uit over het feit dat Eelde geen geschikte plek is voor F35 en ook dat 
het verruimen van de openingstijden schade toebrengt aan onze inwoners. Zowel menselijk als niet 
menselijk. 

JUSTINE
Waar ik de afgelopen tijd het meeste trots op ben is het initiatiefvoorstel  dat wij samen met PvdA en 
andere partijen hebben ingediend over Internationale solidariteit. Met dit fonds steunen we internationale 
projecten en verhogen we het geld voor lokale projecten voor mondiaal bewustzijn. Het eerste geld uit het 
fonds gaat naar Gaza, waarbij wij de voorkeur hebben uitgesproken dat het naar jongeren in Jabalya zal 
gaan gezien de banden die onze gemeente daar heeft. Met betrekking tot Nij Begun is de Economische 
Agenda nu vastgesteld. We zijn blij met de doelen op het gebied van klimaat, maar blijven opletten dat 
ook/juist bij deze agenda ontvangers van deze middelen goed en inclusief werkgeverschap tonen met oog 
voor de leefbaarheid van de inwoners van Groningen en Noord-Drenthe. Tot slot, gaat naar aanleiding van 
mijn vragen het mindervalidentoilet op het Hoofdstation weer open, zodat gebruikers niet naar het 
Emmaplein hoeven te gaan. 

PETER
De afgelopen periode heb ik mij ingezet op onderwerpen die raken aan jeugd, spelen, sport en het sociaal 
domein. Ik heb actief meegedacht over de nieuwe inkoop van het Gebiedsondersteuningnetwerk (GON) 
en het herstelplan van Jeugdbescherming Noord. De focus ligt op het duurzaam versterken van de jeugd-
bescherming en het terugdringen van versnippering. Samen met PvdA, D66, ChristenUnie, Partij voor het 
Noorden, de Speeltuincentrale en Tuin in de Stad organiseerde ik een werkconferentie over risicovol 
spelen. Met 57 deelnemers uit onder meer het onderwijs, de kinderopvang, WIJ-teams, beleidsafdelingen 
en Stadsbeheer was de opkomst indrukwekkend. De brede steun toont het belang van meer ruimte voor 
vrij en avontuurlijk spel voor kinderen. Samen met ChristenUnie en Student & Stad werk ik aan manieren 
om meer diverse groepen te betrekken bij vrijwilligerswerk. We onderzoeken hoe de gemeente dit beter 
kan ondersteunen, zodat vrijwilligerswerk toegankelijker wordt voor iedereen. Tijdens de bespreking van 
de gebiedsvisie Kardinge hebben we besloten het sportcomplex los te koppelen van de 
gebiedsontwikkeling, zodat sneller in vernieuwing kan worden geïnvesteerd. Via het Masterplan 
Sportaccommodaties wil de gemeente 400 miljoen euro investeren in verduurzaming en uitbreiding van 
sportvoorzieningen. Zo zorgen we dat er in 2040 voldoende ruimte is voor urban sports, buitensporten en 
sportverenigingen. Samen met Stadspartij 100% voor Groningen zet ik me ook in voor betere benutting 
van de voetbalvelden op zondag. Met D66 verken ik de mogelijkheid om in de APV vast te leggen dat 
spelende kinderen op aangewezen plekken en tijden niet als overlast worden gezien. Kinderen hebben 
recht op buitenspelen, en dat mag je horen. Tot slot: de officiële opening van de zwemvijver in het 
Stadspark. Nav het initiatiefvoorstel waterpret in alle seizoenen die in 2023 is aangenomen door de raad 
kan je vanaf nu legaal zwemmen in de zwemvijver van het Stadspark. 

Dus nee, we hebben niet stilgezeten. En nee, we zijn nog lang niet klaar. Laten we na de zomer keihard 
werken aan een fantastische linkse en groene campagne! Een campagne waarin we laten zien dat rood en 
groen samengaat. Het alternatief bestaat, het alternatief werkt. In Groningen zijn we het succesvolle 
alternatief! Ik heb er in ieder geval heel veel zin in! Ik hoop jullie ook! 

Groet, 

JEFFRY 
Fractievoorzitter GroenLinks Groningen

Wil je contact met de gemeenteraadsfractie? Stuur dan een mail naar groenlinks@raadgroningen.nl. 
Een afspraak maken met een raadslid kan via groningen.groenlinks.nl/contact-fractie
Onze portfeuilleverdeling is te vinden op de profielpagina’s op groningen.groenlinks.nl/onze-mensen


